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Protokół Nr 17.2022
z posiedzenia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu 

odbytego w dniu 28 października 2022 r. godz. 11:00

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzył pan Adam Rozszczypała - Przewodniczący Komisji. Na wstępie powitał 
wszystkich członków komisji, jak również osoby zaproszone.
W posiedzeniu Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu uczestniczyło 9 
członków komisji na ogólną liczbę 10 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. Brak pani A. Bławat - nieobecność nieusprawiedliwiona. W chwili rozpoczęcia 
obrad brak pana T. Stańka. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie 
z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pan Przewodniczący poinformował, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem ww. protokołu.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 8 głosów (Andrzej Gajek, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam 
Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz Żółtek), „przeciw" -0 głosów, „wstrzymało się" -0 głosów. 
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pan Przewodniczący poinformowało przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Na salę obrad wszedł pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski (godz. 11.07), dalsze obrady 
prowadzone są w 9 osobowym składzie.
Pan Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2022 - 2026,

b) zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2022 rok,
5. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) w sprawie zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów 
o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
w powiatowych przewozach pasażerskich,
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b) o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 
zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski,

c) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.
6. Sprawy organizacyjne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Następnie zapytał, czy są uwagi.
W wyniku braku uwag pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku 
obrad.
Powyższy porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, 
Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 
0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2022 - 2026.
Pan Przewodniczący Adam Rozszczypała udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, 
która szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2022 - 2026 stanowiący 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Podczas posiedzenia salę opuścili pan Tomasz Staniek oraz pan Kazimierz Żółtek (godz. 11.10). 
Powrócili na salę godz. 11.15.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytał o zwiększenie w dziale Rodzina, 
o środki z Powiatowego Urzędu Pracy w Opatowie dla pracownika COPOW w Opatowie 
w kwocie 10.118 zł. Zapytała, czy dotyczy to już zatrudnionego pracownika.

Odpowiedzi udzieliła pani Skarbnik, która powiedziała, iż tak dotyczy to osoby, która już tam 
pracuje.

Głos ponownie zabrała radna Wiesława Słowik, która zwracając się do pana Starosty zapytała, 
czy jednostki samorządu terytorialnego podobnie jak samorządy gminne czy powiatowe 
również są zobligowane do zatrudnienia pracownika po odbytym stażu czy robotach 
publicznych na dany okres.

Odpowiedzi udzielił pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, który odpowiedział, iż uważa, że 
ta procedura dotyczy wszystkich podmiotów.
Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie 
projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
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Powiatu Opatowskiego na lata 2022 - 2026 pytając, kto jest za jego pozytywnym 
zaopiniowaniem.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba- 
Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2022 rok.
Pan Przewodniczący powiedział, że zmiany w budżecie są tożsame z projektem uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2022- 2026, wobec czego zapytał, czy są pytania.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 
głosowanie pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" -9głosów (Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba- 
Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.5. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów o charakterze 

użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 
przewozach pasażerskich.
Pan Przewodniczący Adam Rozszczypała udzielił głosu pani Renacie Dobrowolskiej - Kierownikowi 
Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie, która poinformowała, iż projekt uchwały zakłada 
wyrażenie zgody na zawarcie ponownego porozumienia z miastem Kielce oraz powiatami: 
Kieleckim oraz Ostrowieckim. Pani Kierownik wskazała, iż proponuje się zawrzeć ww. 
porozumienie na okres 10 lat, gdyż jest to linia do onkologii w Kielcach i wielu mieszkańców 
naszego powiatu z niej korzysta.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała, czy jeśli porozumienie zostanie 
zawarte na okres 10 lat, to czy będzie możliwość wprowadzenia zmian np. zmiany godziny kursu.

Odpowiedzi udzieliła pani Kierownik, która potwierdziła, iż zmiany będą możliwe poprzez 
wprowadzenie aneksy do porozumienia.
Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 
zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów o charakterze użyteczności 
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publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach 
pasażerskich
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego 
punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 
zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski,
Pan Przewodniczący ponownie udzielił głosu pani Kierownik Powiatowego Zakładu Transportu w 
Opatowie, która omówiła zmiany w liniach komunikacyjnych. Wskazała, iż niektóre zostały dodane 
bądź uzupełnione na wnioski radnych i mieszkańców, a niektóre należy wykreślić ze względu 
braku zainteresowanych, gdzie nie wykupiono ani jednego biletu. Poinformowała, iż na wniosek 
radnej pani Wiesławy Słowik, do kursu Stara Łagowica - Opatów, zostanie dodana miejscowość 
Stobiec.
Pani Kierownik nadmieniła, iż zmiany nastąpią od stycznia 2023 r. Dodała, iż w tym roku nabór 
wniosków nastąpił wcześniej, dlatego tez ważne jest podjęcie uchwały w tym czasie.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która podziękowała za uruchomienie tej trasy, 
gdyż mieszkańcy zgłaszali potrzebę dodania tej miejscowości.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 
uznania za bezzasadną skargi na działalność Starosty Opatowskiego.
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego 
punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.
Pan Przewodniczący Adam Rozszczypała udzielił głosu pani Małgorzacie Jalowskiej - 
Wicestaroście, która poinformowała, iż skarga dotyczy Klubu „Senior +" w Ożarowie. Dodała, iż 
komisja wystosowała pisma do stron i czeka na odpowiedzi, po czym będzie mogła zająć 
stanowisko w tej sprawie, dlatego tez koniecznym jest wydłużenie terminu rozpatrzenia skargi.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która poprosiła, aby w miarę możliwości radni 
do projektu uchwały mieli załączaną również treść skargi.

O zabranie głosu poprosiła pani Bożena Kornacka, która wskazała ścieżkę, gdzie załączana jest do 
systemu eSesja treść skargi.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 
przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego 
punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.
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Ad.6. Sprawy organizacyjne.
O zabranie głosu poprosiła pani Wicestarosta, która powiedziała, iż nastąpi aktualizacja programu 
stypendiów dla młodzieży z naszego powiatu.

Zabranie głosu poprosił pan Starosta, który wskazał, iż dotyczy to korepetycji dla zdolnych uczniów, 
którzy będą chcieli dokładniej przygotować się np. do matury, aby mogli odstać się na lepsze studia.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która poprosiła, aby rozpatrzeć propozycję aby 
z zajęć mogły również skorzystać dzieci z uboższych rodzin, które chciałyby się dokształcić, a nie stać 
ich na prywatne lekcje.

Odpowiedzi udzielił pan Starosta, który powiedział, iż będzie to zawarte w programie 
marszałkowskim. Dodał, iż będą to duże środki dla dzieci i młodzieży. Pan Starosta wskazał, iż ogólna 
ideą programu jest aby zdolna młodzież miała wsparcie, by móc zgłębiać wiedzę, pójść na wymarzone 
studia, apotem powróciła do powiatu i tutaj pracować i mieszkać. Poinformował również, iż jeśli dana 
osoba zdecyduje się mieszkać poza powiatem będzie musiała zwrócić środki w wydzielonych ratach.

O zabranie głosu poprosił pan Kazimierz Żółtek, który zapytał czy dystrybutorem środków będzie 
powiat, czy będzie można zaangażować w to gminy.

Odpowiedzi udzielił pan Starosta, który wskazał, iż powiat będzie beneficjentem i to powiat będzie 
rozdysponowywał środki na młodzież ze wszystkich gmin z powiatu opatowskiego.

Pan Przewodniczący A. Rozszczypała zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w realizowanym 
punkcie.
Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przeszedł do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.7. Zamknięcie posiedzenia.
Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie komisji.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 11:44).

Przewodniczący Komisji 
budżetu, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu

Ad^m Rozszczypała
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